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Referat fra kredsbestyrelsesmøde i  
DTS Kreds IV Hovedstaden m.v. 
 
Dato: Torsdag den 19. oktober 2017 kl.11.00 
Sted:  Østbanegade 
 
Deltagere: 
Niels Gyrsting, Formand, Indsats, Sluseholmen  
Anette Prüsse Jensen, Økonomi, Østbanegade 
Henrik Kaj Lüthje, Indsats, Sluseholmen 
Jens Norlund Jensen, IT og Data, Østbanegade 
Kim Andersen, Told, Sluseholmen 
Tina Charlotte Olsen, Departementet 
Ulla Kær Andersen, IT og Data, Kalvebod Brygge 
 
Afbud: 
Henrik Michaelsen, Told, Kystvejen 
Pia Vig, Kundeservice, Sluseholmen 

 
Dagsorden: 

1) Godkendelse af endelig dagsorden 

2) Valg af referent 

3) Meddelelser fra formændene                                                                                                                        

4) Meddelelser fra andre/bordet rundt 

5) Dagsorden for hovedbestyrelsesmødet den 23. oktober 2017 

6) 55+ medlemsmøder 

7) Opfølgning på medlemsmails 

8) Eventuelt. 

 

Referat 
1. Godkendelse af endelig dagsorden 

Godkendt  
 

2. Valg af referent 
Ulla blev valgt 
 

3. Meddelelser fra formændene 
Niels: Man sætter noget hurtigt i gang omkring vurdering i Roskilde, derfor skal 6 personer fra Slusen 
flyttes til Roskilde pr 1.11, hvor den nye direktør tiltræder. De 6 vil indtil videre få ekstra rejsetid 
kompenseret som arbejdstid ‐ og ekstra rejseomkostninger dækket. 
 
Der holdes reception i anledning af at NF Marianne Nielsen stopper som NF. Det vil foregå den 7. 
november ifm. HB mødet. Receptionen foregår i Hjalmar kl 14.30 ‐ 17. 
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TR‐dag 7. december. Det er den TR dag, som SKAT arrangerer. Derfor er Kredsbestyrelsesmødet 
flyttet til den 6. december. 
 
Niels nævnte en procedure, som FSR har lavet i samarbejde med Skatteministeriet. Revisorerne kan 
lave skat og momstjek af små og mellemstore virksomheder, og virksomhederne skulle derved få 
letter sagsbehandling hos SKAT. Vi kender ikke omfanget af SKATs ydelser. Det vil først fremgå i 
december 2017. 
 
Jens: Anette og Jens skal til informationsmøde om Facility management (den tværministerielle 
overtagelse af visse serviceopgaver). SKAT er planlagt til at være med i ”første bølge” som forventes 
igangsat primo 2019. 
De har stillet en række spørgsmål til SKAT i den forbindelse, men der er endnu ikke kommet nogle 
svar. 
Opgaverne fra Service øst og Vest vil blive virksomhedsoverdraget til en ekstern udbyder, mens 
delopgaver fra Bygninger og Service vil blive flyttet til Bygningsstyrelsen.  
 
IT direktør Claus Middelboe stopper pr 1. november, men er reelt stoppet pr 13. oktober. Bente 
Kristensen fungerer som IT direktør indtil 1. november, hvor man forventer den nye styrelsesdirektør 
for Udviklings‐ og forenklingsstyrelsen er klar. 
 
Jens forventer at der snart kommer en TR i Skatteankestyrelsen, det er positivt, da de har manglet en 
lokal TR i lang tid, hvor Jens har fungerer for dem                 
 

4. Meddelelser fra andre/bordet rundt 
Anette: Jens, Anette og Merete Berdiin tager på landsrundtur 8 og 14. november for at besøge 
Servicemedarbejderne. 
 
Tina: Departementet prioriterer at SKAT kommer på plads, derfor har de endnu ikke fået numre til de 
nye kontorchefer, som skal slås op i Departementet. Man forventer derfor først at de nye enheder 
kommer på plads til næste år. Enkelte er udnævnt som fungerende chefer, men alle de nye kontorer, 
som skal modsvare de nye styrelser, er ikke kommet på plads. 
Der har været sættemøde til tillægsforhandlingerne, som skal foregå i efteråret 2017. 
Tillægsforhandlingerne vil i år omfatte alle de 3 implementeringscentre. 
 
Der er flere ekstraordinære SU møder omkring udflytninger. Ud over de 3 implementeringscentre, 
skal 2 konterer fra departementet også udfases og overføres til Udviklings‐ og forenklingsstyrelsen.  
 
Henrik L: En enhed, som sidder med Motoropgaver optræder ikke på SKATs nye 
organisationsdiagram. FL for enheden kan ikke forklare, hvor de hører til. Gruppen sikker både på 
Slusen og i Fredensborg, men det er hele enheden, som ikke kan finde sig selv. Henrik følger op på 
status. 
Fordi udgangspunkt er at alle flyttes som hele enheder, betyder det at en del medarbejdere flyttes til 
enheder som laver det, de ikke laver og der vil komme en større flytterunde efterfølgende. 
 
Ulla: Pga dårligt indeklima i nogle af kontorerne på Kalvebod Brygge er der bestilt en CO2 måler, som 
skal stå og måle i kontoret. 
 
Kim: En afgang af en narkohundefører har ført til at man ansætter 2 nye hundefører, så der sker en 
opgradering. 
Preben B er indplaceret som UDIR i Told Øst.  
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Told venter på ansættelse af ny direktør, når vedkomne er ansat vil Toldudvalget tage en række 
emner op over for direktøren. 
Nogle problemer med de nye stiksikre veste, iflg. ledelsen må de kun anvendes i toge, ikke andre 
steder. Det vil medarbejderne gerne have bliver genovervejet. 
Kim har deltaget i et uformelt møde med Jim Sørensen omkring told. Der er stort fokus på området 
pga. flytning til Århus og Køge. 
 

5. Hovedbestyrelsesmøde den 23. oktober 2017 
Der er udsendt følgende dagsorden til HB‐mødet: 

 
Punkt 1: Kongres 2017 

HB mødet vil have fokus på kongressen dagen efter, og her især på den mundtlige beretning. Alt 
materialet til kongressen ligger på forbundets hjemmeside.  
Hovedbestyrelsen har fremlagt to budgetforslag. Et forslag og efterfølgende et ændringsforslag til 
deres eget forslag. Begge kan ses på hjemmesiden. Desuden er der forslag til ændringer af 
vedtægterne. 
 

6. 55+ medlemsmøder 
Der holdes medlemsmøder for medlemmer over 55 år. Holdes på Sluseholmen 8. november og i 
Østbanegade 9. november, begge steder i kantinen med start kl 15. Der er besøg af Jan Nørner og A‐
kasserne.  
På Slusen bliver der sendt indkaldelse ud i morgen, den 20. oktober, I Østbanegade er indkaldelse 
sendt ud og der er allerede 60 tilmeldt. 

 
7. Opfølgning på medlemsmails 

Intet 
 

8. Eventuelt 
Intet 
 


